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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:347 Ungdomskriminalitetsnämnder

Jag har varit på besök i Danmark för att studera deras 
ungdomskriminalitetsnämnder. Dessa är ett sätt att tidigt sätta in skarpa 
åtgärder för att förebygga att barn och unga rekryteras till organiserad 
brottslighet. 

Min uppfattning är att det har funnits en bred enighet över blockgränsen att 
införa ungdomskriminalitetsnämnder. Det finns nu ett utrett förslag som blivit 
liggande hos Regeringskansliet. Någon proposition om 
ungdomskriminalitetsnämnder finns inte heller aviserad till riksdagen. 

Jag vill därför fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall:

 

Avser statsrådet och regeringen fortfarande att lägga ett förslag om att införa 
ungdomskriminalitetsnämnder, och i så fall när?

………………………………………

Gustaf Lantz (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-23
Besvaras senast
2025-02-14


